
Referat fra styremøte i Kolsås Vel, Desember 2017
 
Dato/Sted: 13.12.2017, Linje 9
 
Til stede: Olve, Terje, Yngve, Janne, Christoffer, John
 
1. Nettsider
 
John redegjorde for besøksstatistikk på kolsaasvel.no. Siste 90 dager (105 besøkende, 137 økter), 
siste 12 mnd (408 besøkende, 623 økter). Det er en betydelig økning i forhold til 2016.
  
2. Friidrettsanlegget på Rud
 
Terje oppsummerte fra møtet. Terje, Yngve og Olve deltok på informasjonmøte om "nytt 
friidrettsanlegg på Rud Bærum idrettspark" som ble avholdt tirsdag 31. oktober. Bærum kommune, 
Idrettsrådet og Tyrving presenterte sine planer. Det var stort oppmøte fra naboer, særlig beboere fra 
Hauger Park, Haganjordet og Kjonejordet.
 
Den tilsynelatende mest aktuelle plasseringene av anlegget er en skråstilt løsning med en tribune ved 
langsiden mot nord/øst. Tyrving argumenterer med at det gir en idrettsfaglig mest gunstig plassering. 
Mange deltagere på møte påpekte at vindforholdene på jordet vil uansett bli et problem pga sterk vind 
som går i alle retninger. Det er etterspurt ordentlige målinger i området. Vissttnok er viktige 
beslutninger tatt på grunnlag av gamle målinger gjort i Rudsveien (like ved Coop Extra Dønski) av 
værstatistiker Bernt Lie og disse er nok ikke relevante for Rud idrettspark. Det ble også vist til særlig 
vanskelige grunnforhold pga drenering, leire og tilkjørte steinmasser.
 
Vellet har ikke blitt fått tilsendt noe av kommunen ang Rud Idrettspark. John tar kontakt med 
kommunen og ber om mer informasjon og planer.
 
3. Trafikksikkerheten i Lommedalsveien
 
Yngve presenterte et tankekart som vi kan bruke som utgangspunkt for videre diskusjon. For å komme 
oss videre trenger vi engasjement fra beboere som er mest berørt av situasjonen.
 
Yngve lager en sak som kan legges ut på nettsiden og FB. Janne får kontaktinformasjon fra Yngve og 
tar så tar kontak med vegvesenet.
 
4. Medlemmer og kontigent
 
Mange beboere og beboerforeninger på Kolsås er fortsatt ikke medlem i vellet. Hvordan får vi flere 
medlemmer? Er det mulig å se for seg at man senker prisen? Søke tilskudd og gjøre medlemskap 
gratis? Kan det bli enklere å bli medlem? Bør vi skaffe oss en Vipps konto?
 
Olve lager et forslag til ny kontigentmodel for foreningen som presenteres på neste styremøte slik at 
den kan evt vedtas på neste årsmøte.
 
Christoffer skal prøve å finne nye beboerforeninger som vi kan kontakte.
 
5. Årsmøte
 
Vi planlegger årsmøte i begynnelsen av mars som vanlig.
 
6. Kontaktmøte med kommunen
 
Vi har mottat referat fra kontaktmøte med kommunen. Olve legger den ut på nettsiden.
 
7. Neste møte
 
Onsdag 17. januar kl 1800-2000 på Linje 9

http://kolsaasvel.no/

